



	Erfarenheter jag som studierektor tagit med mig från att ha verkat som intern bedömare och vad det har gett mig att vara bedömare?
	Vad tror jag det har gett utbildningen med en intern bedömare?��Tips till dig som ska vara intern bedömare:

